
Beste mensen die denken het beste met ons voor te hebben,


Maar dat is niet zo! Er zijn nu al zoveel mensen die gevoelig zijn voor straling. Dit zijn er meer dan 
er nu in Nederland zijn dood gegaan aan Covid-19 en nog zullen doodgaan. Hoeveel tijd, 
aandacht en geld is er besteed om ons uit de pandemie te bevrijden? Waarom wordt er zo weinig 
aan preventie gedaan om een regelrechte ramp te voorkomen? Een actueel voorbeeld is nog de 
klimaatverandering. Nog steeds niet de hoogste prioriteit ondanks uitspraken en beloftes. De 
toenemende straling is nu dus voor een grote groep mensen (waar ik zelf toe behoor) een 
regelrechte ramp die levensbedreigend wordt en uiteindelijk neerkomt op een mensonterende 
manier een langzame pijnlijke dood sterven.  Een heleboel mensen weten nog niet dat de klachten 
die ze hebben veroorzaakt worden door straling. Ik heb een boek uit 1979 over kanker. Hierin 
wordt als een van de oorzaken van kanker straling genoemd! 1979! We zijn nu meer dan 40 jaar 
verder en nog niet veel verder gekomen in de preventie ervan. Het makkelijkst is om dit bij de 
mensen individueel te leggen: veranderen van leefstijl. Ook bij de Covid-19. Echter: mensen 
worden dik en ongezond ook door het milieu. En dus door straling. Leefstijl is een verdienmodel 
net als duurzaamheid. Door de corona-pandemie is duidelijk geworden dat het verdienmodel 
gezondheidszorg niet werkt. Zolang deze kapitalistische principes gehanteerd worden stevenen 
op de ene ramp na de andere af. En zoals nu gebleken is met Covid-19 staat de overheid niet zo 
sterk in haar schoenen als ze de burgers wil doen geloven. Het crisismanagement is zeer onzeker 
en weinig overtuigend. Economische belangen zijn altijd voorgegaan en nu moet er ineens vanuit 
het oogpunt van gezondheid gedacht worden. Dat lukt niet een, twee, drie. Belangrijk wordt in de 
toekomst dat de overheid, om de catastrofes (ik ben geen doemdenker maar een realist) het 
hoofd te kunnen bieden, zich een ander 'denkstijl' aanmeet.

 Welnu: ik vraag om het voorzorgprincipe wèl te hanteren bij de uitrol van 5G. Dit betekent 
concreet: stap niet over op de 3,5 GHz-band. De cellen die overal geplaatst gaan worden hebben 
geen vergunning nodig. Wie houdt het overzicht? Niet alleen luchtvervuiling maar ook 
ruimtevervuiling. Veel mensen zullen direct en intensief aangestraald worden. Er is al zo veel 
wetenschappelijk bewijs voor de ernstige gevolgen van EMF dat ik de uitrol van 5G, zonder 
gedegen onderzoek te doen naar de gezondheidseffecten, beschouw als een poging tot 
doodslag. 


